
Lokalråd Fladså – Midt i Naturen 

 

 

Bestyrelsesmøde- tirsdag den 31. oktober 2023 kl. 19:00 

 

Mogenstrup Menighedshus. 

 

Deltagere: Christian, Karen, Per, Varnny, Gert, Susanne, Ib, Anne. 

 

Afbud: Jørgen. 

 

Dagsorden. 

 

1. Godkendelse af sidste referat/ændringer af Dagsorden. Referat godkendt. Dagsorden 

godkendt med tilføjelse af 2 punkter. 

 

2. Formanden: Siden sidst: Formanden siden sidst. 

      Jeg har indtil i dag modtaget 3 tilmeldinger til mødet på Rønnebæksholm den 11. november,                   

det er Ib, Jørgen og Per. Er der andre der vil med? 

Jeg deltager i lokalrådsformændenes årsmøde på lørdag den 4 november. Det er i sognehuset i 

Fodby. 

Jeg har kontaktet Michael Krogh – center for teknik og miljø med en forespørgsel om det annonce-

rede møde om stiforløbene på Fladsågårdens jorder, mødet skulle have været her i oktober.  Jeg 

modtog i dag over middag en mail hvor Michael hvor han da gerne vil holde et møde, vi kan foreslå 

nogle datoer, desuden skal der udformes en forvaltningsplan her i løbet af vinteren, en plan som vi 

da gerne må deltage i. 

I øvrigt spørger han om der kunne være andre lokale grupper der kunne have interesser i planen. 

Det kan vi jo undersøge. 

Jeg vil foreslå at vi beder om at få etableret sikker cykelsti fra hvor 2-1 vejen slutter, forbi Flad-

sågården til stien over engen mod Mogenstrup samt at stien over engen anlægges så der kan cyk-

les på den. 

Jeg har svaret Michael at vi drøfter det her i aften. 

Jeg har mailet med Ole Hansen Formand for Fladså Hallen. 

Jeg opremser her nogle datoer hvor vi kan mødes. Her bagefter kan vi sætte navn på deltagere og 

finde den aften der passer bedst. 

Ole foreslår følgende: Mandag d.13.11, Torsdag d.16.11, Mandag d.20.11, Tirsdag d. 22-11. 

Mogenstrup Grundejerforening har anmodet om et sponsorat på 10 stk. af de gymnastikposer vi fik 

i overskud ved Motion på Trolderuten. De skal bruges til de discs som man kan låne til spillet. De 

10 poser vil blive udleveret fra Dagli’Brugsen til lånerne. 

Skal vi imødekomme deres ønske? 

Jeg har forespurgt hos MGF om de havde ønske om etablering af et bogskab på arealet ved Piz-

zariet, det havde de ikke, men ville gerne betale for et evt. strømforbrug til skabet. 

Jeg kom til at se på listen over bestyrelsesmedlemmer og kunne konstatere at vi stadig har Karen 

og Gert som suppleanter. Skal vi lade det stå sådan til GF eller udpege en af dem som bestyrel-

sesmedlem. (?) 

 



Lokalråd Fladså – Midt i Naturen 

 

3. Kassereren: siden sidst: Tilskud til afholdt foredrag med Leif Davidsen fra Lokalråd     

Fladså regnskab. Konti gennemgås og stemmer. 

 

4. Foredrag d. 5. oktober: Evaluering samt beslutning om nyt tiltag. Der er enighed om, 

at det var en god aften. Vi er blevet opfordret til at lave lignende arrangement igen. Evt. 

samarbejde med hallen? Gode ideer til oplægsholdere mailes til Varnny. 

 

5. Nyt navn til Lokalrådet?  Vi arbejder videre med det, men hvordan? Vi afventer afgørelse 

på generalforsamlingen.  

 

6. Deltagelse i Julemarchen 2023 - den 2. søndag i december (10.12). Ib og Varnny delta-

ger i formøde 7.11.23. 

Forslag til konkurrence og præmier sendes til Varnny. 

 

7. Teaterforestilling for børn den 9. december. Bus+ billetter+ hvordan? Vi er enige om, 

at sidste års tur var en succes. Vi vil dog gerne have nogle flere deltagere. Vi holder fast i 

bustransport fra hallen til teatret og retur. Vi annoncerer foran hallen igen i år, Ib melder sig 

til den opgave. Vi forsøger at hænge plakater op i SFO og indskoling (Karen) og børnehave 

(Ib). Varnny søger fællespuljen og kommunen om midler til hhv. teaterforestilling og bus. 

 

8. Karen orienterer om møde i Børne og Uddannelsesudvalg fra møde 28-9. Det var en 

spændende og inspirerende aften, hvor det blev drøftet hvordan det kan lade sig gøre at 

motivere unge til at komme i klubber mm. Dog blev det oplevet som temmelig ”luftigt”, og 

der blev ikke taget beslutninger.  

 

9. Folder til ejendomsmæglere. Folder skal orientere om lokalrådets arbejde, m.m. 

Varnny har talt med Tina Bülow, som synes om ideen. Hun ønsker, at det bliver en pdf fol-

der, som kan sendes som bilag til købsaftaler. Vi drøfter emnet på mødet med hallen, så vi 

evt. kan arbejde på det i fællesskab med foreninger. 

 

      10. Første mødedato 2024 16.01.24. 

 

      11. Dato for GF 2024 29.02.24. (Hvis Ole Hansen kan den dato). 

 

12.Nye infoskærme? Orientering fra Per. Per har fået input fra professionelt firma, som 

vil lette arbejdet, da det kan styres hjemmefra. 2 stk. 65 tommer skærme koster ca. 30.000 

excl. moms + abonnement på 119 kr pr. md. Per arbejder videre med det. Mht udendørs 

skærme, så er prisen nærmere 200.000. 

 

13. Stier Placering af stier. Lokalrådet beder Næstved kommune om et møde med Michael 

Krog (Center for Teknik og Miljø), som tidligere aftalt, så vi kan få den lovede indflydelse på 

placeringen af stier. 

 

      14. Møde med hallen Gert og Christian vil gerne deltage. 13.11.23, kl. 19:00. 

 

      15. Eventuelt. Fladsåtrold: Karen og Christian arbejder fortsat med dette. Bogskab: Lokalrå-

det skal arbejde videre på det.   

 

 

Fremtidige mødedatoer: (08.12.23, kl. 18:00). 16.01.24. 

 

Referat Anne Haahr Petersen. 


